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1.    Introduction 

INCOM Egypt Co. strives to use energy in the most efficient, cost effective and 

environmentally responsible manner possible. 

 مقدمة .1

 كلفةالت حيث من وفعالية كفاءة الطرق بأكثر الطاقة لاستخدام جاهدة انكم إيجيبت شركة تسعى

 .التأثير البيئيو

2.    Purpose 

The purpose of this policy is to optimize energy use throughout INCOM Egypt Co., 

improve cost-effectiveness and productivity, enhance working conditions, reduce 

greenhouse gas emissions, contribute to sustainability and otherwise reduce waste 

associated with energy use. 

 الغرض .2

 ةفعالي وتحسين شركة،ال أنحاء جميع في الطاقة استخدام تحسين هو السياسة هذه من الغرض

 يف والمساهمة الدفيئة، الغازات انبعاثات وتقليل العمل، ظروف وتحسين والإنتاجية، التكلفة

 .الطاقة باستخدام المرتبطة النفايات وتقليل الاستدامة

3.    Responsibility 

All of our team members as well as on-site Contractors/Suppliers (if existed  ( have a 

role to play in conserving energy.  

We are all responsible to efficiently use energy, which is under their direct control. 

Certain Engineering and Procurement Team Members have additional energy related 

responsibilities as outlined below. 

 لمسؤوليةا .3

 يف يلعبونه دور لديهم( وجدوا إن) الموقع في الموردون/المقاولون وكذلك فريقنا أعضاء جميع

 .الطاقة على الحفاظ

 يتحمل. المباشرة سيطرتهم تحت هي والتي بكفاءة، الطاقة استخدام عن مسؤولون جميعا نحن

 موضح هو كما بالطاقة متعلقة إضافية مسؤوليات والمشتريات الهندسة فريق أعضاء بعض

 .أدناه

4.    Policy 

INCOM Egypt Co. will promote the efficient use of energy to produce and deliver world 

class products and services to our customers.  

We are committed to responsible energy use and will practice energy efficiency in all 

facilities and processes, wherever it is cost effective.  

To implement this policy, we will: 

 Conduct full environmental measures once a year by certified third party. 

 Use environmentally friendly refrigerant such as R134a in cooling for our two 

main water chillers and most air conditioners. 

 Use solar panel cells for powering light bulbs for main exit corridors. 

 Achieve and maintain compliance with applicable legal and other requirements. 

 Consider energy efficiency as a factor in product development and in process and 

facility design and in the procurement of goods and services. 

 السياسة: .4

 خدماتو منتجات وتقديم لإنتاج للطاقة الفعال الاستخدام تعزيز على ستعملشركة انكم إيجيبت 

 .لعملائنا المستوى عالمية

 المرافق جميع في الطاقة استخدام كفاءة وسنمارس للطاقة المسؤول بالاستخدام ملتزمون نحن

 .التكلفة حيث من فعالاا  ذلك كان أينما والعمليات،

 :يلي بما سنقوم السياسة هذه ولتنفيذ 

ا  واحدة مرة كاملة بيئية اجراء قياسات •  .ةمعتمد جهة خارجية قبل من سنويا

 نالدي الرئيسيين المياه لمبردي التبريد في R134a مثل للبيئة صديق تبريد فريون استخدم •

 .الهواء مكيفات ومعظم

 .ةالرئيسي الخروج ممرات في الإضاءة مصابيح لتشغيل الشمسية الألواح خلايا استخدام •

 .هاب المعمول المتطلبات من وغيرها القانونية للمتطلبات الامتثال على والحفاظ تحقيقال •

 المرافقو العمليات تصميم وفي المنتجات تطوير في كعامل الطاقة استخدام كفاءة في النظر •

 .والخدمات السلع شراء وفي
 


